
Verslag ouderraad 9 oktober 2017   

Aanwezig:  

Heidi: mama Lien (klas Leen/Dolores) en Tijl (klas Ruth)  

Annemarie: mama Rik (klas Chantal), Jef (klas Veerle) en Daan (klas Leen/Dolores) > voorzitter 

Tine: mama Tibo (klas Ruth), Siebe (klas Greet) en baby June   

Eva: mama Mart (klas Greet)  

Liesbeth: mama Elise (klas Leen/Dolores) en Sander (klas Ruth)  

Juf Greet: mama Lou (klas Ruth), Kobus (klas Vicky)  

Ilse: mama Ferre (klas Vicky), en Alix (klas Ruth)  

Audrey: mama Elfya (klas Veerle) en Nils (klas Famke)  

Sara: mama Siebe (klas Veerle) en Obe (klas Famke) > verslag 

Niels: papa Jorn (klas Chantal) en Finn (klas Kathleen) 

Els: mama Gaiane (klas Veerle), Charlotte (klas Ruth) en Lionel (klas Greet) 

Joke:mama Bries (klas Majella) en Tao (klas Ruth)  

Bie: mama Theo (klas Chantal)  

Sophie  



 

  

Verontschuldigd:  

Lynn:mama Mona (klas Kathleen)  

Katrien:mama Viktor (klas Majella) en Nora (klas Ruth)  

Emmie:mama Lasse (klas Ruth) en Matthias (klas Greet)  

Kristel:mama Alexander (klas Veerle)  

Aimy:mama Ilaay (klas Chantal) en Twan (klas Sofie)  

Melike: mama Baran (klas Chantal) 

 

  

  

  

  

  

  

  



Pagina-einde  

agendapunt  duiding  opvolging  

Opvolgpunten 

vorige 
vergadering  

    

  

Nabespreking dag 

van de leerkracht 

Dank aan iedereen die heeft meegewerkt! (Organisatie vooraf, klassen 

overnemen, taarten bakken, ...) 

De leerkrachten vonden het leuk en spreken ook hun waardering uit 
voor de bereidheid van de ouders om de klassen over te nemen.  

De zoektocht naar ouders ging vlot. Enkel voor de jongste kleuters 

duurde het even om ouders te vinden, maar dit is uiteindelijk ook 
gelukt. 

Sommige leerkrachten gaven aan dat ze het ook leuk zouden vinden 

om gewoon  samen te zitten,  bij te praten met collega’s, ... Het hoeft 
niet altijd een extra activiteit te zijn.  

 Annemarie zorgt voor de 

afrekening via Ruth (FC) 

 

Wie nog foto’s heeft om op 
Facebook te plaatsen, mag die 

naar Heidi mailen via 
ouderraadespiegel@yahoo.com 

Digitalisering 
adressenlijst + 

dropbox 

Dropbox 

Er is een Dropbox aangemaakt waarin alle documenten van de 
ouderraad zitten: 

 Draaiboeken 
 Een Excelfile met de contactgegevens van de leden van de 

ouderraad 

 Verslagen 
 Enz.  

  

 

 

 

 

 



 

 

Adressenlijst (Google sheet) 

De Google sheet om de adressen in te vullen, is beschikbaar. We 
overlopen de vragen en hebben verder geen opmerkingen > bedankt 
Bie 

 

Aandachtspunt! Bie zal controleren of iedereen vlot toegang heeft tot 
de Google sheet, ongeacht e-mailadres.   

 

De oproep om in te vullen zal worden verspreid naar ouders via de e-

zine. 

Wanneer er te weinig respons is, kunnen we de lijsten ook nog eens 
ophangen aan de deur.  Als er een te lage respons zou zijn, kunnen we 
bijvoorbeeld   een ‘zitdag’ organiseren > opvolgpunt voor volgende 

ouderraad  

 

Facebook 

Update: De mensen die niet langer in de ouderraad zitten, worden 
verwijderd als beheerder. Lynn Huyck  wordt tijdens de vergadering 

Bie verwerkt de laatste 

aanpassingen in de vragenlijst 
en bezorgt de link aan Sophie. 

+ verzorgt de verdere 
opvolging. 

 

Sophie zet de link naar de 

bevraging in de e-zine.  

 

 

Sophie/ Greet informeren de 
leerkrachten dat ze redacteur 

zijn van de Facebookpagina 
zodat ze bv. foto’s kunnen 
plaatsen.  



toegevoegd als beheerder van de Facebookpagina.  Alle leerkrachten 

worden toegevoegd als redacteurs.  

 

Instapmoment 
nieuwe kinderen: 

draaiboek + 
verdeling data 

Draaiboek 

Nadine heeft gegevens van kleuters die instappen na herfstvakantie 
bezorgd aan Annemarie. Die lijst wordt op Dropbox geplaatst. Ilse 

heeft een draaiboek opgesteld dat ook op Dropbox zal komen. 

 

Verdeling data  

Audrey onthaalt de ouders van de kleuters die instappen na de 
herfstvakantie, om 8u45. (5 kindjes)  

Na de kerstvakantie > Joke & Liesbeth (2 kindjes) 

1 februari > geen instappers 

Na de krokusvakantie > Joke & Niels (2 kindjes) 

Na de paasvakantie > Tine (4 kindjes) 

Na Hemelvaart > 1 kindje – broertje van kindje dat al op school zit 

 

Ilse mailt het draaiboek (cf. 
notities) voor het 

instapmoment naar 
Annemarie. 

 

Annemarie voegt de lijst van 

instappers en het draaiboek 
toe op Dropbox. 

Varia  Elk jaar vragen er ouders of de school een lentefeest organiseert voor 
het 1ste leerjaar. Kan deze informatie standaard door de school 
gecommuniceerd worden?  

Sophie neemt dit op met 
Barbara. 



Dat kan bv. op de info-avond of via een brief van de leerkracht 

zedenleer. 

Aandachtspunt: we moeten zoeken naar de juiste verwoording. Zo 
schrijven we het best niet:  "De school organiseert geen lentefeest.", 

maar wel bv. "Vanuit het vak zedenleer wordt er geen lentefeest 
georganiseerd." 

In het zesde leerjaar wordt er wel een brief uitgedeeld, maar die 

bereikt niet altijd de ouders.  

 Niels vraagt of er dit jaar niet opnieuw een praatcafé georganiseerd 

kan worden. Dat kan als er iemand bereid is om het te organiseren. Op 
de vorige ouderraad waren er geen geïnteresseerden om dit te 

trekken. Niels wil graag nog even nadenken of hij de coördinatie op 
zich zou nemen. Voor de uitwerking en logistieke ondersteuning kan hij 

uiteraard rekenen op leden van de ouderraad.  

 

De thema’s uit de top 3 die vorig jaar niet weerhouden zijn, waren 
'talenten bij kinderen' en 'opvoedingsonzekerheid'. De ouders hebben 
ook nog andere thema's gesuggereerd: 

 omgaan met groepsdruk/pesten/sociale vaardigheden  

 vreemde talen (Frans, Engels, ...) op school 

 huiswerk begeleiden: hoe en hoeveel? 

 Interculturele communicatie 

 Verschil tussen jongens en meisjes 

Overweging: Op welke ouders richten we ons (ouders van jongere 

kinderen of oudere kinderen)?   

Niels bekijkt of hij het 

praatcafé wil organiseren. 

 

 

 

 

Tine informeert al eens bij 

Pedro De Bruyckere naar zijn 
honorarium.  

 

  



 

Suggestie: Pedro De Bruyckere   

 Rommelmarkt op school > zijn er nog concrete plannen om hier 

werk van te maken? Dit schooljaar zal de rommelmarkt zeker niet 
georganiseerd worden. Els bekijkt of zij het ziet zitten om dit volgend 

schooljaar te trekken. 

 

Els bekijkt of zij de 

rommelmarkt wil coördineren. 

 

 Is er al een goed doel  voor de opbrengst van de 
nieuwjaarsreceptie? Normaal stelt het team het  goede doel voor. 
De ouderraad suggereert het dieren- of vogelasiel. 

Sofie/ Greet bespreekt het 
goede doel in het team. 

 Wat is het beleid van de school i.v.m. de hoeveelheid foto’s die elke 

dag op blogs en Facebook  verschijnen?  Joke geeft aan dat die 
overload voor kinderen te veel kan zijn. Niet alle leden van de 

ouderraad hebben dezelfde ervaring. De bekommernis kan wel 
meegenomen worden in eventuele toekomstige thematische 
besprekingen (zie volgend puntje). 

 

 Twee ouders hebben gesignaleerd dat ze interesse hebben om deel te 

nemen aan de ouderraad mochten er binnen de ouderraad meer 
inhoudelijke thema’s behandeld worden, sensibiliseren rond bepaalde 
thema’s, .... Op dit moment heerst namelijk vaak de perceptie dat de 

ouderraad zich voornamelijk bezighoudt met praktische ondersteuning 
van bestaande initiatieven.  

-> Hier is ruimte voor. Mensen zijn welkom om inhoudelijke thema’s op 

de agenda te plaatsen en uit te diepen binnen de ouderraad. Ook een 
gedachtewisseling onder elkaar rond een bepaald thema kan. Er is veel 

expertise aanwezig bij de ouders, elk vanuit hun eigen achtergrond. 

 

Iedereen is alert voor 

inhoudelijke thema’s die 
interessant kunnen zijn om te 
bespreken op de ouderraad.  



 Verkeer  

Is er al aan de stad gevraagd of de zebrapaden opnieuw geschilderd 

kunnen worden? 

Deze vraag is nog niet gesteld. Het team heeft daaromtrent een 
ruimere vraag:  is er interesse binnen de ouderraad om opnieuw een 

werkgroep verkeer op te starten?  

Die werkgroep bestond, maar is een stille dood gestorven, 
voornamelijk door gebrek aan bevestiging. Niet elke ouder 

onderschrijft namelijk de acties van de werkgroep, waardoor er af en 
toe frustratie ontstond. De werkgroep kan enkel bestaan als hij een 
breed draagvlak heeft. 

Op de volgende ouderraad 

bespreken we de concrete 
verwachtingen van het team 

t.a.v. een werkgroep verkeer. 

Volgende 

vergaderingen  

  

dinsdag 12 december om 20u > Bizar Café (voorzitter: X) 

woensdag 21 februari om 20u > de locatie volgt 

donderdag 19 april om 20u > bij Liesbeth in De Pinte (met fluojas en 
niet parkeren op de busstrook) 

De andere data worden de volgende ouderraad vastgelegd. 

 

Tine contacteert Bizar Cafe 

  

TO DO VOLGENDE OUDERRAAD:   

 Respons oproep om adressenlijst evalueren – nodig om extra acties te ondernemen?  



 Verdere plannen van Niels ivm het organiseren van een praatavond dit schooljaar. 
 Verwachtingen team ten aanzien van werkgroep verkeer. 
 Nieuwjaarsbabbel (voorbereidende vergadering op 6 december)  

 Volgende data plannen & locatie kiezen  

  

 


